



RITA MOUAWAD

HR CONSULTANT

INTERNATIONAL MOBILITY

TECHNOLOGY, COMMUNICATION

Rita is a partner with TPC Leadership France. A 30-year career in HR management with international responsibilities and in multicultural environments, in addition to her training in coaching, NLP and Process Com among others, have nurtured Rita's passion for guiding companies and business leaders in their growth or transformation.

She is also BPS-certified for the administration and interpretation of psychometric profiles, as well as the facilitation technique for innovation in Design Thinking. She is a coach, consultant, facilitator, instructor and speaker at universities in France and elsewhere. She works with clients in several sectors, including technology, banking, oil & gas, energy and the public sector.

Rita draws on her openness to diversity to broaden creative horizons and unlock individual and collective potential for the success of all forms of projects through a spirit of care and sharing.



RITA MOUAWAD

CONSULTANTE RH

MOBILITÉ INTERNATIONALE

TECHNOLOGIE, COMMUNICATION

Rita est Associée de TPC Leadership France. A travers son parcours de plus de 30 ans en entreprise en tant que DRH avec des responsabilités internationales et dans des environnements multiculturels, ses formations en coaching, PNL, Processcom, parmi d'autres, elle a nourri sa passion pour l'accompagnement des entreprises et des dirigeants dans leurs projets de développement ou de transformation.

Elle est également certifiée BPS pour l'administration et l'interprétation des profils psychométriques ainsi que la technique de facilitation pour l'innovation en Design Thinking. Elle est à la fois coach, consultante, facilitatrice, formatrice, et intervenante en Universités, en France ainsi qu'à l'International. Elle intervient auprès des clients dans des secteurs multiples, dont la Technologie, la Banque, Oil&Gaz, Energie ainsi que dans le secteur Public.

Elle s'appuie sur son ouverture à la diversité pour élargir les horizons de la créativité, débloquent les potentiels individuels et collectifs pour réussir tous projets, dans la bienveillance et avec un esprit de partage.